
Bestyrelsesprotokol Saltum Vandværk a.m.b.a.

9. februar 2023

Referat af Ekstraordinær generalforsamling i Saltum Vandværk a.m.b.a. på Saltum Husflidsskole.

Daniel Andersen afbud. Den  resterende bestyrelse samt samt 3 Saltumbrugere yderligere til stede. Sdr
Saltum Vandværk er repræsenteret ved Tina Buje og Allan Christensen

1. Valg af dirigent.

- Bent Jensen valgt til dirigent.
- Terkel Simoni Nielsen referent.
- Indkaldelse varslet korrekt og godkendt ifølge vedtægterne.
- Bent Jensen gør rede for begrundelsen for indkaldelsen til ekstraordinær generalforsamling:

godkendelse af den af bestyrelsen indgåede aftale om overtagelse af Sdr Saltum Vandværk.
- Bent Jensen gør opmærksom på at der er endnu en ekstraordinær generalforsamling torsdag den

16/2 -23 kl. 19.00 samme sted.

2. Bestyrelsen indstiller til godkendelse af aftale om overtagelse af Sdr Saltum

Vandværk amba.

- Jens Chr fremlagde historien bag og begrundelsen for aftalen med Sdr Saltum Vandværk amba.
- der blev for år tilbage lavet ledning mellem Sdr Saltum og Saltum som nødforsyning.
- I 2012 blev der lavet aftale om at Saltum  skulle levere vand til Sdr Saltum. Dette skete fra juli 2013.
- Sdr Saltum lagde samtidig billet ind på at blive sammenlagt med Saltum, men de skulle først

opgradere ledningsnet og målere mv. så vi kunne gå sammen som ligeværdige brugere.
- I 2019 mente Sdr Saltum sig klar og vi satte processen i gang.
- Vi har i processen fået hjælp og rådgivning til at lave aftalen af Palle fra Vandværksforeningens

Nordjyllandsafdeling der er revisor og har stor erfaring med sammenlægningen, fra
vandværksforeningens advokat og fra vor fælles regnskabsfører Karen Hedegaard Kjær.

- Saltum skal overtage Sdr Saltum.
- De 2 værker vurderes ligeværdige, men der er enkelte ting. som eks. vandure der ikke er lige nye.
- der opkræves bagud i Saltum og Forud a conto på Sdr Saltum. Dette skal synkroniseres. Saltum

Vandværk skal derfor opkræve dobbelt i 2023.

Der er spørgsmål til om der er gæld i Sdr Saltum Vandværk. Kasseren Tina Buje redegjorde for vandværkets
økonomi. Der er ingen gæld.

Bent gør rede for punkter i kontrakten der friholder Saltum Vandværk, hvis der skulle fremkomme krav
fremover.

Spørgsmål til ledningsnettet, hvor Allan Kristensen fra Sdr Saltum gjorde rede for de mange forbedringer der
er lavet på ledningsnettet.

Jens Chr og Bent gjorde rede for forventede rationaliseringsgevinster ved sammenlægningen.
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Da der ikke er mødt ⅔ af brugerne op er generalforsamlingen ikke beslutningsdygtig. Derfor er der som
forventet indkaldt til ny generalforsamling næste torsdag 16/2 - 23 hvor beslutning om aftalens godkendelse
træffes

Dirigenten takkede for god ro og orden og ønskede på gensyn.

For referat Terkel Simoni Nielsen

Dirigent Bent Jensen
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